Сопровождение к десятинам:             01.19.25  Sunday  12:00 рм 
An accompaniment to tithes:

Бог мой да восполнит всякую нужду вашу, по богатству Своему в славе, Христом Иисусом (Флп.4:19).

And my God shall supply all your need according to His riches in glory by Christ Jesus. (Philippians 4:19).

Средой, в которой Бог обязался восполнять нашу всякую нужду – является Его слава, во Христе Иисусе.

The midst in which God promised to fulfill all of our need – is His glory in Christ Jesus.

Если вы не послушаетесь и если не примете к сердцу, чтобы воздавать славу имени Моему, говорит Господь Саваоф, 

То Я пошлю на вас проклятие и прокляну ваши благословения, и уже проклинаю, потому что вы не хотите приложить к тому сердца (Мал.2:2).

If you will not hear, And if you will not take it to heart, To give glory to My name," Says the Lord of hosts, 

"I will send a curse upon you, And I will curse your blessings. Yes, I have cursed them already, Because you do not take it to heart. (Malachi 2:2).

Отделение от своего дохода десятин и приношений Богу – является воздаянием славы Богу, которая высвобождает в нашу жизнь, весь спектр благословений, разлитых во всём Писании. 

Separating from our income tithes and offerings to God – is giving glory to God which released in our life the whole specter of blessings that are poured out in all of Scripture.

Воздайте Господу славу имени Его. Возьмите дар, идите пред лице Его, поклонитесь Господу в благолепии святыни Его (1.Пар.16:29).

Give to the Lord the glory due His name; Bring an offering, and come before Him. Oh, worship the Lord in the beauty of holiness! (1 Chronicles 16:29).
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